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SK 0150/29/2009 
 

Protokół Nr XXIX/2009 
z sesji Rady Gminy 

z dnia 28 października 2009 r. 
 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącej Komisji Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Oświaty, 
− Radnych, 
− Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierŜawienia nieruchomości.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu mieszkalnego.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zabytkami Gminy Stare Pole na lata 

2009 – 2013.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Stare Pole.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Królewo.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Janówka.  
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Stare Pole.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz wprowadzenia zwolnień na rok 2010.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2010.  
18. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  
19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia w 2009 r. pomocy 

finansowej przez Gminę Stare Pole Powiatowi Malborskiemu. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy. 
21. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Zespołu Szkół w Starym Polu za rok 

szkolny 2008/2009 w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminach. 
22. Informacja o złoŜonych oświadczeniach majątkowych. 
23. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
24. Komunikaty.  
25. Zatwierdzenie protokółu Nr XXVIII/2009 z Sesji Rady Gminy z 7 września 2009 r. 
26. Zamknięcie Sesji Rady Gminy 

 
 
 
 
Ad.1. 
 O godzinie 1500 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXIX sesję Rady Gminy. 
Przywitał wszystkie zebrane osoby. Nikt z radnych nie wniósł uwag do porządku obrad. 
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Ad.2. 
 Na podstawie listy obecności stwierdził, iŜ sesja jest prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 13 
Nieobecnych   - 2 
  
Nieobecni radni to: Pani Magdalena Roman, Pan Krzysztof Piekart. 
 
Ad.3. 
 Na sekretarza obrad wybrano jednogłośnie Panią ElŜbietę Kołodziej. Za jej 
kandydaturą głosowało 13 radnych, 2 osoby nieobecne. 
 
Ad.4. 
 Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
1. Przewodniczący Rady Gminy: 

− udział w imprezie „Święto pieczonego ziemniaka” zorganizowanego przez 
Gminną Radę Kobiet i koło Gospodyń Wiejskich w Ząbrowie; podziękował 
radnym za udział w tej imprezie; 

− udział w Dniu Edukacji Narodowej zorganizowanym w przedszkolu; 
− spotkania z interesantami; 
− podziękowania dla Pana Pawła Kurkowskiego za zainteresowanie się sprawą 

byłego radnego; 
− udział w spotkaniu z okazji Dnia Seniora; 
− udział w zjeździe gminnym Związku Harcerstwa Polskiego. 

 
W tym punkcie posiedzenia przybyli: Pani Magdalena Roman i Pan Krzysztof Piekart. 
 
2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

− jedno posiedzenie Komisji Rewizyjnej, które zostało poświęcone uchwałom 
dzisiejszej sesji. 

3. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 
− jedno posiedzenie Komisji Rolnictwa, na którym zostały pozytywnie 

zaopiniowane projekty uchwał; w większości przypadkach zostały przyjęte 
jednogłośnie; 

− zorganizowanie zebrania sołeckiego w sprawie funduszu sołeckiego; 
− udział w spotkaniu Gminnej Rady Kobiet; 
− udział w zebraniu sołeckim w Starym Polu; 
− udział w spotkaniu z okazji Dnia Seniora; 
− udział w posiedzeniu caritas parafii. 

4. Przewodnicząca Komisji Oświaty: 
− jedno posiedzenie Komisji Oświaty, na którym przedstawione uchwały zostały 

jednogłośnie przyjęte;  
− udział w spotkaniu z okazji Dnia Seniora; 
− udział w posiedzeniu sprawozdawczo-wyborczym hufca w Starym Polu; 
− udział w imprezie „Dzień pieczonego ziemniaka”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ Pani ElŜbieta Kołodziej została wybrana na 
Przewodniczącą Gminnej Rady Kobiet „Tradycja”. 
5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
6. Wójt Gminy swoje sprawozdanie przedstawił na piśmie. Do przedstawionych informacji 

nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
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Ad.5. 
 Nikt z sołtysów nie zabrał głosu. 
 
Ad.6. 
 śadne wolne wnioski ani zapytania nie zostały zgłoszone. 
 
Ad.7. 
 W tym punkcie posiedzenia jako pierwsza głos zabrała Pani Wiesława Maluga, która 
poinformowała, Ŝe przedmiotem uchwały jest nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa 
nieruchomości stanowiących drogi. Kwestię tę omówiono na posiedzeniach komisji. Komisje 
nie wniosły Ŝadnych uwag do przedłoŜonego projektu.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/195/2009 w sprawie nabycia nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 
Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.8. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ uchwała ta jest następstwem poprzedniej 
uchwały, poniewaŜ do przekazania nieruchomości przez Wojewodę w ramach komunalizacji 
potrzebne jest powołanie przez Radę Gminy Komisji Inwentaryzacyjnej, której zadaniem 
będzie sporządzenie spisu kart inwentaryzacyjnych nieruchomości. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/196/2009 w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.9. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ do dalszego przedłuŜenia na kolejne lata 
umowy dzierŜawy na grunt połoŜony w miejscowości Królewo z przeznaczeniem na 
prowadzenie działalności handlowej wymagana jest zgoda Rady Gminy. Z związku z 
powyŜszym wnioskuje się o podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono zapytań ani uwag. 
Uchwała nr XXIX/197/2009 w sprawie wydzierŜawienia nieruchomości została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iŜ w celu zawarcia najmu na czas 
nieoznaczony z nowym najemcą na lokal mieszkalny nr 23 w miejscowości Królewo 
wymagana jest zgoda udzielona przez Radę Gminy. Z uwagi na powyŜsze została 
przedłoŜona stosowana uchwała. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono zapytań ani uwag. 
Uchwała nr XXIX/198/2009 w sprawie oddanie w najem lokalu mieszkalnego została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 W tym punkcie posiedzenia uczestniczyła Pani Wanda Łapacz, która poinformowała, 
Ŝe przedmiotem uchwały jest Program opieki nad zabytkami Gminy Stare Pole na lata 2009 – 
2013. Program ten został omówiony na komisjach stałych Rady Gminy. śadnych uwag do 
niego nie zgłoszono.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/199/2009 w sprawie Programu opieki nad zabytkami Gminy Stare Pole na 
lata 2009 -2013 została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi 
ona załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad.12. 
 Pani Wanda Łapacz poinformowała, iŜ przedmiotem uchwały jest regulamin 
udzielania pomocy materialnej dla uczniów z terenów gminy Stare Pole. Projekt został 
przedłoŜony na komisjach Rady Gminy. śadnych uwag do projektu nie wniesiono. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/200/2009 w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Stare Pole została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.13. 
 W tym punkcie posiedzenia uczestniczyła Pani Lucyna Szymańska, która 
poinformowała, iŜ Plan Odnowy Miejscowości Królewo był omawiany na komisjach Rady 
Gminy. Uwag nie wniesiono. W związku powyŜszym wnosi się o podjęcie przedmiotowej 
uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/201/2009 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Królewo 
została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 7 
do protokołu. 
 
Ad.14. 
 Pani Lucyna Szymańska poinformowała, iŜ Plan Odnowy Miejscowości Janówka był 
omawiany na wszystkich komisjach Rady Gminy. Uwag nie wniesiono. W związku 
powyŜszym wnosi się o podjęcie przedmiotowej uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/202/2009 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Janówka 
została podjęta większością głosów. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba się 
wstrzymała. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.15. 
 Pani Lucyna Szymańska poinformowała, iŜ zmiany do Planu Odnowy Miejscowości 
Stare Pole były przedmiotem obrad wszystkich komisji. W związku z powyŜszym proponuje 
się podjęcie przedmiotowej uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/203/2009 zmieniająca uchwałę w sprawie Przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Stare Pole została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. 
Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 
Po przerwie kontynuowano prządek obrad. 
 
Ad.16. 
 W tym punkcie posiedzenia uczestniczyła Pani Łucja Surdy, która poinformowała, iŜ 
propozycje stawek zostały przedstawione na wszystkich komisjach Rady Gminy. Nie 
wniesiono uwag, dlatego prosi się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/204/2009 w sprawie powołania określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz wprowadzania zwolnień na rok 2010 została podjęta jednogłośnie. Za 
podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.17. 
 Uchwała nr XXIX/205/2009 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na rok 2010 została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 
15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad.18. 
Uchwała nr XXIX/206/2009 w sprawie opłaty od posiadania psów została podjęta 

większością głosów. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba się wstrzymała. Stanowi 
ona załącznik nr 12 do protokołu. 

Wójt poinformował, Ŝe podatek rolny jest ustalony według średniej ceny skupu Ŝyta za 
trzy kwartały danego roku. W przypadku przyjęcia maksymalnej kwoty ogłoszonej przez 
Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego nie ma potrzeby podejmowania uchwały. Na rok 
2009 kwintal jednego Ŝyta został przyjęty w wysokości 55,80 zł. Kwota ta została przyjęta do 
obliczenie podatku rolnego. Jest to średnia 2,5 kwintala na hektar przeliczeniowy. W tym 
roku za 1 hektar 139,50 zł. Natomiast po wprowadzeniu w przyszłym roku stawki Ŝyta 34,10 
zł za 1 hektar rolnicy będą płacić 85,25 zł. Jest to obniŜka podatku o ponad 38%. Podobna 
sytuacja dotyczy mieszkańców, którzy nie są rolnikami, ale mają tereny rolnicze. W tym 
drugim przypadku bierze się 5 kwintali do obliczenia podatku. Dochód uzyskany z tytułu 
podatku rolnego będzie mniejszy o ponad 437.000 zł.   
 
Ad.19. 
 Pani Skarbnik poinformowała, iŜ sprawa udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 
była omawiana na posiedzeniach komisji. Pomoc dotyczy udzielenia dofinansowania na 
zakup sprzętu medycznego w wysokości 10.000 zł oraz dofinansowania do remontu drogi 
powiatowej w kierunku Dzierzgonia. W dniu 21 października wyjaśniła się ostatecznie kwota 
dofinansowania do remontu drogi, która wyniesie 204.617,62 zł.  
Do przedstawionych informacji zgłoszono zapytania i uwagi. 

Radny Kazimierz Lipiec miał zapytanie, dlaczego nie dostał w materiałach projektu 
powyŜszej uchwały.  
Radna Jadwiga Staniszewska odpowiedziała, Ŝe dokładna kwota jest znana od wczoraj. 

Radny Kazimierz Lipiec poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowała dofinansowanie do drogi w kierunku Złotowa natomiast negatywnie 
dofinansowanie do zakupu sprzętu medycznego. W tej sytuacji komisja nie wie jak ma 
głosować. Miał zapytanie, dlaczego nie zostało to rozłoŜone na dwie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe jest propozycja Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej, aby oddzielić te zadania i poddać je oddzielenie głosowaniu.  

Wójt poinformował, Ŝe te dwa zadania były omawiane na komisjach. Były róŜne 
zdania, ale większość radnych była za przyjęciem obu zadań. Jest jedna uchwała. JeŜeli radni 
przegłosują tę uchwalę, to ona przechodzi. Przyjęto taki wariant gdyŜ z wypowiedzi radnych 
wynikało, Ŝe przejdzie ta łączona uchwała. 

Radny Kazimierz Lipiec powiedział, Ŝe sesja byłaby zbędna, gdyby równowaŜne było 
głosowanie na komisjach z głosowaniem na sesji. Dodał, Ŝe nie moŜna nikomu narzucać 
jednego głosowania. 
Wójt odpowiedział, Ŝe podobna jest sytuacja z budŜetem. Część radnych będzie za budŜetem, 
a część za wyrzuceniem jakiegoś elementu. I jak będziemy głosować? KaŜdy element z 
budŜetu będziemy po kolei głosować?  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe walczy drugą kadencję, aby 
wystąpienia Przewodniczących Komisji były inne. Dodał, Ŝe nie interesuje go Ŝycie publiczne 
Przewodniczących. Natomiast interesuje go przebieg z pracy komisji, gdyŜ nie kaŜdy moŜe na 
niej być. I gdyby tak było to Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wiedziałby, Ŝe Komisja 
Oświaty i Komisja Rolnictwa są za przyjęciem uchwały w takim kształcie. W związku 
powyŜszym głos komisji nie ma znaczenia, więc po co to rozdrabniać. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał zapytanie czy istnieje problem techniczny z 
rozpisaniem jej na dwa oddzielne zadania. 
Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe te dwa zadania i tak będą zapisane w budŜecie. Dodała, Ŝe 
w budŜecie nie da się podzielić tych zadań. Zostanie to ujęte w jednej uchwale.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, Ŝe na ostatniej sesji zapytał Panią 
Skarbnik, jak wygląda nasza sytuacja finansowa. Powtórzył to pytanie na posiedzeniu 
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komisji. Okazało się, ze nie ma pieniędzy na zapłacenie ostatniej raty kredytu zaciągniętego 
na budowę sali gimnastycznej. 
Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe nie ma planu.  

Radna Beata Grzesik miała prośbę jako członek Komisji Rewizyjnej, aby w 
przyszłości liczono się z głosem poszczególnych radnych i nie doprowadzano do sytuacji, w 
której radny nie wie jak głosować, gdyŜ w jednej uchwale są ujęte zadania, gdzie za jednym 
jest za a za drugim przeciw.  
Wójt opowiedział, Ŝe jest to zgodne zasadami legislacyjnymi tworzenia projektów uchwał, 
budŜetu. Dodał, iŜ Pani Skarbnik nie powiedziała, Ŝe nie ma pieniędzy. Tylko, ze nie ma 
planu zrobionego. 

Przewodniczący Rady Gminy wycofał swoja propozycję, aby głosować w dwojaki 
sposób i poprosił o przedstawienie uchwały. 
Uchwała nr XXIX/207/2009 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia w 2009 roku pomocy 
finansowej przez Gminę Stare Pole Powiatowi Malborskiemu została podjęta większością 
głosów. Za podjęciem głosowało 12 radnych, 3 osoby się wstrzymały. Stanowi ona załącznik 
nr 13 do protokołu. 
 
Ad.20. 
 Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe konsekwencją poprzedniej uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla powiatu jest zastosowanie tych dwóch zapisów w budŜecie 
gminy na 2009 r. Dostosowana została kwota na remont drogi z kwoty 300.000 zł do 204.618 
zł. Dopisana została pomoc dla powiatu na zakup tego sprzętu w wysokości 10.000 zł. Poza 
tym zostały ujęte zmiany, o których były mowa na posiedzeniach komisji. Kwota nadwyŜki z 
tych 300.000 zł została przekazana na pokrycie raty kredytu (zwiększenie planu o 25.000) 
oraz 19.000 zł na poŜyczkę dla Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania” Spichlerz 
śuławski. O resztę pieniędzy z tej nadwyŜki zostanie zaciągnięty mniejszy planowany kredyt 
bankowy. Będzie to kwota 606.000 zł a nie 643.000zł 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXIX/208/2009 w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2009 rok została podjęta 
większością głosów. Za podjęciem głosowało 13 radnych, 2 osoby się wstrzymały. Stanowi 
ona załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.21. 
 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Zespołu Szkół w Starym Polu za rok 
szkolny 2008/2009 w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminach została przedstawiona na 
piśmie. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
PowyŜsza informacja została przyjęta jednogłośnie – 15 osób za. Stanowi ona załącznik do 
protokołu. 
 
Ad.22. 

 Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który poinformował, Ŝe 
dokonał analizy oświadczeń majątkowych za 2008 rok pod kątem informacji zawartych w art. 
24 h ust. 12 pkt 1-3 ustawy o samorządzie gminnym i tak: 
− 14 radnych złoŜyło oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie,  
− nie stwierdził Ŝadnych nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach. 
Poinformował, Ŝe Wojewoda Pomorski pismem znak: IN/434/1145/2009 z dnia 12 maja br. 
przekazał oświadczenie majątkowe Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy celem 
umieszczenia ich w Biuletynie Informacji Publicznej. Od dnia 19 maja br. oświadczenia te są 
umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej w Starym Polu. 

Wójt poinformował, Ŝe dokonał analizy oświadczeń majątkowych za 2008 rok pod 
kątem informacji zawartych w art. 24 h ust. 12 pkt 1-3 ustawy o samorządzie gminnym i tak: 
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− Skarbnik Gminy i Sekretarz Gminy złoŜyły oświadczenia majątkowe w ustawowym 
terminie, 

− 5 kierowników jednostek organizacyjnych złoŜyło oświadczenia majątkowe w 
ustawowym terminie, 

− 1 osoba wydająca decyzje administracyjne w imieniu Wójta złoŜyła oświadczenie 
majątkowe w ustawowym terminie. 

Nie stwierdził Ŝadnych nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach. 
 
Ad.23. 
 Nie udzielono odpowiedzi, gdyŜ nie zgłoszono Ŝadnych wolnych wniosków oraz 
zapytań.  
 
Ad.24. 
  W tym punkcie posiedzenia jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, 
który podziękował za zorganizowanie doŜynek gminnych Urzędowi Gminy, Gminnemu 
Ośrodkowi Kultury i Sportu, sołectwu Złotowo. Przy organizacji doŜynek brali udział: 
Lokalna Grupa Działania „Spichlerz śuławski”; Zespół Szkół w Starym Polu; Pan Bogdan 
Jerszyński, który wykonał stelaŜ do wieńca gminnego; Pan Dawid Pośpiech, który zapewnił 
transport sceny; Gminna Rada Kobiet „Tradycja”, która wykonała wieniec doŜynkowy; 
Pomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego, który wynajął pawilony; Ochotnicza StraŜ 
PoŜarna, która zajęła się oprawą uroczystości mszy w kościele i przemarszem z wieńcem 
doŜynkowym; Związek Harcerstwa Polskiego, który zajął się organizacją ruchu i prakingami 
przed stadionem. Sponsorzy doŜynek: Gospodarstwo Rolne GOSPROL, Bank Spółdzielczy 
oddział w Starym Polu, Centralny Wodociąg śuławski Nowy Dwór Gdański, Pan Marek 
Szczypior, Panu Bogusław Elko. W imieniu Dyrektora GOKiS oraz Wójta wręczył dyplomy z 
podziękowaniem. Poinformował, Ŝe 23 października br. odbył się zjazd gminny Hufca Stare 
Pole. Przekazał w imieniu Hufca Stare Pole Wójtowi podziękowania za współpracę.  
Podziękował sołectwu Złotowo za współorganizowanie doŜynek. Zespołowi Szkół i 
Przedszkolu z zorganizowanie Dnia Edukacji Narodowej, GOKiS za zorganizowanie Dnia 
Seniora. 
 Wacław Kasprzykowski opowiedział o wstępnych wynikach analizy odmian wykonał 
Pomorski Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Starym Polu. 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe podatek rolny wywołuje duŜo 
gorących dyskusji. Poinformował, Ŝe podatek rolny jest na najwyŜszym poziomie. Pomimo 
tego, Ŝe cena wynosi 30 zł to i tak jest to najwyŜszy poziom.  
 Przewodniczący Rady Gminy zaapelował do firm, rolników, którzy transportują 
buraki, aby nie zanieczyszczali tak błotem dróg, gdyŜ młodzieŜ ma utrudnienia w dotarciu do 
szkoły. 
 Pani Magdalena Roman zaprosiła w imieniu Pana Tadeusza Burdyńskiego na imprezę 
z okazji Święta Niepodległości, która odbędzie się 11 listopada godz. 1600 w GOKiS. 
Zaapelowała o wywieszenie flag 11 listopada. Poinformowała o zabawie andrzejkowej, która 
odbędzie się 21 listopada br. równieŜ w GOKiS.  
 Radny Ireneusz Dziura poinformował, Ŝe młodzieŜ nie mieści się do busów firmy 
„Latocha”. Zapytał czy moŜna zorganizować spotkanie z Prezesem firmy „Latocha”, aby 
rozwiązać ten problem. MoŜna podstawić większy autobus. 
 Radny Bogdan Jerszyński powiedział, Ŝe Wójt się zaoferował, Ŝe zakupi flagi 
mieszkańcom. 
 Wójt odpowiedział, ze zostało wysłane pismo do firmy „Latocha”, w którym został 
przedstawiony problem z dowozem młodzieŜy do Malborka. Dodał, Ŝe Ŝaden mieszkaniec nie 
zgłosił się do urzędu, aby urząd miał mu zakupić flagi.  

Wójt podziękował sołectwu Złotowo a w szczególności Kołu Gospodyń Wiejskich w 
Złotowie za wystrój kościoła. Podziękował wszystkim radnym i zebranym za organizacje 
doŜynek. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe wieniec doŜynkowy z gminy Stare 
Pole zajął I miejsce w powiecie. Natomiast I miejsce wieniec ze Złotowa zajął na doŜynkach 
diecezjalnych. 
 Pan Adam Kuliński poinformował Pana Tadeusza Kaczorek, Ŝe nie Ŝyczy sobie, aby 
mówiono o nim w czasie jego nieobecności. Dodał, Ŝe informował Pana Edwarda śak, Ŝe jak 
znajdą się pieniądze na zaangaŜowanie koparki do ściągania poboczy, to są chętni do pomocy 
rolnicy z gminy Stare Pole, którzy dadzą sprzęt tj.: rolnicy z miejscowości Klecie, Pan 
Jarosław Szturmowski i rolnicy z Królewa. Poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego, Transportu i Komunikacji Rady Powiatu zapytał starostę czy 
istnieje moŜliwość przekazania dodatkowej kwoty w wysokości 4000 zł na ściągnięcie 
poboczy jeszcze na jednym odcinku drogi. Inni radni powiatowi tez chcą dodatkowych 
pieniędzy dla swoich gmin na ściąganie poboczy. Pan Adam Kuliński zaoferował, Ŝe 
przyjedzie tirem i zrobią te pobocza w kierunku Klecia. Poinformował, Ŝe pokazał drogę Panu 
Edwardowi śak z Klecia do Królewa, która jest w bardzo złym stanie. Poinformował, Ŝe będą 
robione nakładki na dziury w drodze do Kikojt.  
Nikt więcej nie zabrał głosu w komunikatach. 
 
Ad.25. 

Protokół z XXVIII sesji Rady Gminy z 7 września 2009 r. został zatwierdzony 
jednogłośnie – 15 radnych za. 
 
Ad.26. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący zamknął XXIX sesję Rady 
Gminy o godzinie 1645. 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 
ElŜbieta Kołodziej                   Jan Pawlina 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


